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Jeg mener det her foreligger saksbehandlingsfeil. Alver kommune fortar et hastevedtak den 25. mars 
2022. Dette vedtaket er etter min mening gjort på bristende forutsetninger. 
 
Jeg trakk mitt samtykke til tiltaket fordi Geitle søker om en mur som er 0,8 meter høyere enn det 
opprinnelige rammeløyvet. Kommunen inngår deretter en muntlig avtale med Byggraad, hvor 
Byggraad sier Geitle skal forholde seg til det opprinnelige vedtaket fra 07.09.2020.  

Er det mulig å ta saksbehandling via telefon? 

Er ikke denne fremgangsmåten et brudd på plan- og bygningsloven? Alver kommune må vel oppheve 
siste vedtak før det nye trer i kraft? Dere gjeninnsetter automatisk mitt samtykke fra 2020, er dette 
riktig fremgangsmåte? 
 
2020-vedtaket er opphevet ved nytt vedtak i 2022. Hvorfor er ikke det nye vedtaket opphevet, før 
man gjeninnsetter vedtaket fra 2020?  Jeg mener det rette er at jeg får en ny søknad med klagefrist 
på det nye vedtaket. 
 
Konsekvensen av kommunens uklare praksis er at jeg sitter igjen med en oppfatning at jeg ikke i 
tilstrekkelig grad er tatt på alvor. Jeg føler meg forbigått. 
 
Jeg forventer at Alver kommune tar et tilsyn etter Byggraad AS og Multi Prosjekt Team AS sender inn 
ferdigattest på tiltaket. Hvis det ikke blir tilsyn, blir saken sendt videre til Statsforvalteren. 
 
Forventer at dere går igjennom saken på nytt.  

 


